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Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 10/2005 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 242/2005 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έγκριση συμψηφισμού αλληλοϋποχρεώσεων 
και επιστροφής χρημάτων από το Δήμο στην 
Ευτυχία Πανίδου. 

 
       Σήμερα 18 Απριλίου του έτους 2005 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-4-2005 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  29 μέλη. 

          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  
                                                                                                   Πάρεδροι 

1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Π. Πιτούλιας 
2. Α. Γκαμπέσης Γ. Μιχαηλίδης Γ. Μανακούλης 
3. Β. Γιαννουλάκης   Κ. Μιχαηλίδης 
4. Σ.  Παναγιωτίδης   Π. Ποταμόπουλος 
5. Ν. Κεχαγιόγλου    
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη   Απόντες Δημαρχιακοί 
7. Ε. Γουναράς   Πάρεδροι 
8. Ι. Ακριβόπουλος   ………. 
9. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ. Γ. 

Τροχόπουλος, Δ. Δάσκαλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 234/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Κ. Χιονίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Π. Πιτούλιας, Γ. Μανακούλης, Π. Ποταμόπουλος. 
3) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 235/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Χ. Γεωργιάδης.  

10. Θ.  Σιδηρόπουλος 
11. Γ. Τροχόπουλος 
12. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά 
13. Μ. Σακαλής 4) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 236/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Δ. Δάσκαλος, Κ. 

Μιχαηλίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της  αριθ. 239/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, 
Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 240/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Η. Σοφιανίδης. 
7) Κατά  τη  συζήτηση της αριθ. 241/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Μ. 
Δημούλα, Σ. Κρομμύδας, Σ. Μηλιόπουλος, Α. Τσιάρας. 
8) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 242/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Δημούλα, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Ντόβας, Κ. Πουλασουχίδης, Γ.  
Ορφανίδης. 

14. Χ. Φουρνιάδης 
15. Χ. Ντόβας 
16. Σ. Κρομμύδας 
17. Β. Ρήσσου 
18. Κ. Χιονίδης 
19. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
20. Ι. Κουρουζίδης 
21. Μ. Γαβρίδης 9) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 244/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Χ. 

Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Μ. Γαβρίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης 
και αποχώρησε ο κ. Ι. Κουρουζίδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 245/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης, Γ. Ορφανίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 246/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
12) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 250/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. 
Ορφανίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. Δελαβερίδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 252/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Α. 
Δελαβερίδης, και αποχώρησαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Η. Σοφιανίδης, Γ. 
Ορφανίδης, Κ. Μιχαηλίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 254/2005 απόφ. προσήλθε ο κ. Α. Παπαστεργίου και 
αποχώρησε ο κ. Κ. Πουλασουχίδης. 
15) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 259/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Χ. Γεωργιάδης, Κ. 
Πουλασουχίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας. 
16 Κατά τη συζήτηση της αριθ. 263/2005 απόφ. αποχώρησε ο κ. Μ. Γαβρίδης. 
17) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 269/2005 απόφ. προσήλθαν οι κ.κ. Σ. Κρομμύδας, Μ. 
Γαβρίδης. 
18) Κατά τη συζήτηση της αριθ. 271/2005 απόφ. αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Κ. 
Πουλασουχίδης. 

22. Δ. Δάσκαλος 
23. Α. Δελαβερίδης 
24. Σ. Μηλιόπουλος 
25. Α. Παπαστεργίου 
26. Κ. Πουλασουχίδης 
27. Α. Τσιάρας 
28. Η. Σοφιανίδης 
29. Γ. Ορφανίδης 

 



 
 
 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 9ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του 
αντιδημάρχου οικονομικών Βασιλείου Γιαννουλάκη, που έχει ως εξής: 
 Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με την πράξη εφαρμογής της πολεοδομικής 
μελέτης επέκτασης του εγκεκριμένου της πόλης σε τμήμα της περιοχής «Ηρακλέους» 
η ιδιοκτησία της Ευτυχίας συζ. Ιωάννη Πανίδη, τακτοποιείται στο Ο.Τ 659 με αριθ. 
ιδιοκτ. 08 και στο Ο.Τ 660 με αριθ. ιδιοκτ. 10. 
 Σύμφωνα με το σχετικό πίνακα η παραπάνω ιδιοκτησία οφείλει εισφορά σε 
χρήμα 451,75 τ.μ. προκειμένου να μεταβιβασθεί τμήμα της παραπάνω ιδιοκτησίας  
πληρώθηκε με το αριθ. 2646/3-6-2003 τριπλότυπο είσπραξης του Δήμου τμήμα 
εισφοράς με τιμή εισφοράς 24.000 δρχ./τ.μ. ή 70,43 €/τ.μ. 
 Συγκεκριμένα πλήρωσε: 
 372,31 τ.μ. Χ 70,43 €/τ.μ.= 26.221€ -5.224,36 € (έκπτωση 20%)= 20.977,43€. 
 Σύμφωνα με την αριθ. 117/2000 απόφαση του Τριμελούς Διοικητικού 
Πρωτοδικείου, η οποία και επικυρώθηκε με την αριθ. 265/2004 απόφαση του 
Διοικητικού Εφετείου Θεσ/νίκης η τιμή για την ιδιοκτησία της κ. Ευτυχίας Πανίδου 
καθορίσθηκε σε 16.500 δρχ. ανά τ.μ. ή 48,42€. 
        Επομένως η παραπάνω ιδιοκτησία έπρεπε να καταβάλλει 372,31 τ.μ. Χ 8,42€ 
/τ.μ. = 18.027,25€. 
 18.027,25€ - 3605,45€ (έκπτωση 20%) = 14421,80 και συνεπώς  προκύπτει 
διαφορά 
 (20977,43-14421,80) = 6555,63€ η οποία πρέπει να της επιστραφεί. 
 Όμως η παραπάνω ιδιοκτήτρια οφείλει υπόλοιπο εισφοράς δηλ. 
            451,75 τ.μ. –372,31 τ.μ. = 79,44 τ.μ. 
            79,44 τ.μ. Χ 48,42 € = 3846,48€ - 769,30 (έκπτωση 20%) = 3077,18 € το 
οποίο θα πρέπει να αφαιρεθεί από το ποσό των 6555,63€ που υποχρεούται ο Δήμος 
Βέροιας  να της επιστρέψει. 
 Υπόλοιπο οφειλής του Δήμου Βέροιας 
 (6555,63 –3077,18 = 3478,45€ το οποίο πρέπει  να επιστραφεί στη δικαιούχο 
Ευτυχία συζ. Ιωάννη Πανίδη. 
 Με την από 5-11-2004 γνωμοδότησή του ο δικηγόρος του Δήμου γνωμοδοτεί 
ότι πρέπει να της καταβληθεί το παραπάνω ποσό. 
 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να ψηφίσει 
το ποσόν των 3.478,45€ σε βάρος της πίστωσης που είναι γραμμένη στον  
προϋπολογισμό  του Δήμου με Κ.Α.  80/8261 «Λοιπές επιστροφές»  για να 
επιστραφεί στη δικαιούχο Ευτυχία συζ. Ιωάνν. Πανίδη. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Γιαννουλάκης: Η ιδιοκτησία της Ευτυχίας συζ. Ιωάννη Πανίδη τακτοποιήθηκε 
σύμφωνα με την πράξη εφαρμογής στα Ο.Τ. 659 και 660, η ιδιοκτησία οφείλει 
εισφορά σε χρήμα για 451,75τ.μ. και  προκειμένου να μεταβιβαστεί τμήμα της 
παραπάνω ιδιοκτησίας πληρώθηκε για 372,31τ.μ. επί 70,43 ευρώ, έβγαλε απόφαση το 
Δικαστήριο και καθόρισε την τιμή σε 48,42 ευρώ το τ.μ. και αυτή τη στιγμή, 
σύμφωνα με τα υπόλοιπα που έχει να πληρώσει και με τις αλληλοπληρωμές, ο Δήμος 
χρωστάει 3.478,45 ευρώ. 

Πρόεδρος: Και προτείνεται να τα επιστρέψουμε. Ερωτήσεις. 
Κουρουζίδης: Αν κατάλαβα καλά εμείς είχαμε βάλει ψηλότερη τιμή και το 

δικαστήριο έβγαλε χαμηλότερη; 
Γιαννουλάκης: Ετσι είναι. 
Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Εάν είναι έτσι και μέχρι τώρα εμείς λέγαμε ότι τα δικαστήρια 

βγάζουν υψηλότερες τιμές εδώ πώς βγήκε χαμηλότερη; Ας πάμε παραπάνω, στο 
Εφετείο. 



 
 
 
Δελαβερίδης: Καταρχάς το θέμα δεν πέρασε από την Επιτροπή Οικονομικών 

όπου διαμορφώνεται μία εικόνα και βοηθά στο Δημ. Συμβούλιο. Εδώ προέκυψαν 
451,75 τ.μ. που όφειλε στον Δήμο ως εισφορά σε χρήμα. Είχε κάνει μία αίτηση για να 
τακτοποιήσει ή να μεταβιβάσει τα 372,31τ.μ. η κα Ευτυχία Πανίδου, τότε το έβαλαν 
με 70,43 ευρώ το τ.μ. άρα έπρεπε να κλείσει, του γινόταν και η έκπτωση 20%, μόλις 
έκανε το συμβόλαιο πήγαμε στα δικαστήρια για να βγάλουμε τιμή μονάδος. Πώς 
προέκυψε η τιμή των € 70,43; Δεν έγινε συμβιβασμός; Γι’ αυτό είπα προηγουμένως 
ότι κάτι δεν πάει καλά και θα πρέπει όλα αυτά να τα δούμε. Αν έκλεινε όλα και τα 
451,75τ.μ. δεν έπρεπε εμείς ως Δήμος να πούμε ότι από τη στιγμή που αποδέχεσαι 
υπογράφεις ή υπεύθυνη δήλωση ή οτιδήποτε άλλο και δεν το βάζουμε με € 70,00, 
όπως το λέει η Υπηρεσία. Στη συνέχεια πήγε στα δικαστήρια, το προσέβαλε και πήρε 
την τιμή μονάδος των 48,42 ευρώ. Εμείς κάναμε  την έκπτωση του 20% και 
ερχόμαστε και ξανακάνουμε τμηματικά. Η καταβολή εφάπαξ λέει για έκπτωση 20%. 
Το θέμα όμως πήγε οίκοθεν και δεν πέρασε από την Επιτροπή Οικονομικών. Δεν 
παρίστανται οι δικηγόροι του Δήμου στο δικαστήριο ώστε τουλάχιστον να 
κρατήσουν εκείνη την τιμή; Εχουμε περιπτώσεις που κρατάνε αυτή την τιμή, γιατί το 
θεωρούν τελεσίδικο, και δεν είναι ούτε υψηλή ούτε χαμηλή αλλά μία νορμάλ τιμή 
που οι περισσότεροι δημότες τουλάχιστον συμβιβάζονται. Εδώ πήγε πονηρά, έκανε 
την συμβολαιογραφική πράξη, έτυχε της έκπτωσης 20% και στη συνέχεια πήγε στα 
δικαστήρια. Εγώ θεωρώ ότι αξίζουν συγχαρητήρια στην κα Ευτυχία Πανίδου γιατί 
κατάφερε να πετύχει πολύ μεγάλη έκπτωση. Επειδή όμως δεν πέρασε από την 
Επιτροπή Οικονομικών και κοιτάζω εσάς κ. αντιδήμαρχε που οφείλατε να το 
περάσετε και τον κ. Πρόεδρο που όφειλε να μην το βάλει στην ημερήσια διάταξη εγώ 
θα το καταψηφίσω. 

Πρόεδρος: Το ότι δεν πήγε στην Επιτροπή Οικονομικών δεν είναι ευθύνη του 
Αντιδημάρχου αλλά του Προέδρου. Όταν ένα θέμα είναι ξεκάθαρο δεν χρειαζόταν 
κατά τη γνώμη μου να πάει στην Επιτροπή. Το Δημ. Συμβούλιο είναι το 
αποφασιστικό όργανο και οι αποφάσεις της Επιτροπής Οικονομικών πολλές φορές 
δεν ψηφίζονται. Δευτερολογίες. 

Δελαβερίδης: Σας λέω ότι ήδη για τα 372τ.μ. έχει γίνει συμβολαιογραφική 
πράξη με 70,00 ευρώ ανά τ.μ. Φάνηκε ότι δεν είναι καθαρή περίπτωση γιατί 
τμηματικά γίνεται η εξόφληση και δίνει η Υπηρεσία έκπτωση 20%. Υπήρχε καμία 
αίτηση εδώ για συμβιβασμό; 

Πρόεδρος: Υπήρχε αίτηση που ζητούσε επιστροφή των χρημάτων. 
Επαναλαμβάνω αυτό που λέει ο κανονισμός και ο κώδικας ότι ο πρόεδρος κανονίζει 
ποια θέματα θα πάνε στις επιτροπές. 
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Α. Δελαβερίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Α. 
Δελαβερίδης. 
 Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση του κ. Αντιδημάρχου; 
 Υπέρ της εισήγησης ψήφισαν 15 σύμβουλοι: 
Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Σ. Παναγιωτίδης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσιαμήτρου – Καραχατζή, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα – Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. 
Φουρνιάδης, Β. Ρήσσου, Κ. Χιονίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσαν οι σύμβουλοι Χ. Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Α. 
Παπαστεργίου, Α. Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 12-4-2005 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου οικονομικών Β. 
Γιαννουλάκη. 



 
 
 
2.- Την από 5-5-2005 αίτηση της Ευτυχίας Πανίδου.  
3.- Την πράξη εφαρμογής πολεοδομικής μελέτης επέκτασης εγκεκριμένου σχεδίου 
πόλης, σύμφωνα με την οποία σε τμήμα της περιοχής οδού Ηρακλέους η ιδιοκτησία 
της Ευτυχίας συζ. Ιωάννη Πανίδη τακτοποιείται στο Ο.Τ. 659 με αριθ. ιδιοκτησίας 
(8) και στο Ο.Τ. 660 με αριθ. ιδιοκτησίας (10) και σύμφωνα με το σχετικό πίνακα η 
παραπάνω ιδιοκτησία οφείλει εισφορά σε χρήμα για 451,75τ.μ.. 
4.- Ότι από την αιτούσα πληρώθηκε, με το αριθ. 2646/3-6-03 διπλότυπο είσπραξης 
του ειδικού ταμείου του Δήμου, το συνολικό ποσό των € 20.977,43 για τμήμα 
372,31τ.μ. της παραπάνω εισφοράς με την τιμή των € 70,43/τ.μ. (ή 24.000 
δρχ./τ.μ.) {372,31τ.μ. Χ € 70,43/τ.μ. = € 26.221,79 - € 5.224,36 (έκπτωση 20%) = € 
20.977,43}. 
5.- Την αριθ. 117/2000 απόφαση του Τριμελούς Διοικητικού Πρωτοδικείου Βέροιας, 
που κυρώθηκε με την αριθ. 265/2004 απόφαση του Διοικητικού Εφετείου Θεσ/νίκης, 
με τις οποίες καθορίσθηκε η τιμή μονάδας αποζ/σης της παραπάνω εισφοράς σε 
χρήμα της αιτούσης, σε € 48,42/τ.μ. (ή 16.500 δρχ./τ.μ.) και συνεπώς η οφειλή της 
για το τμήμα 372,31 τ.μ. της παραπάνω εισφοράς ανέρχεται στο ποσό των 
14.421,80 € {372,31τ.μ. Χ € 48,42/τ.μ. = € 18.027,25 - € 3.605,45 (έκπτωση 20%) = 
€ 14.421,80}, αντί του ποσού των 20.977,43 € που πλήρωσε στο Δήμο. 
6.- Ότι σύμφωνα με την παραπάνω πράξη προκύπτει υποχρέωση οφειλής της 
αιτούσης για το υπόλοιπο τμήμα των 79,44 τ.μ. (451,75 τ.μ. – 372,31 τ.μ. = 79,44 
τ.μ.) της εισφοράς η οποία ανέρχεται στο ποσό των 3.077,18 € (79,44 τ.μ. Χ 48,42 
€/τ.μ. = 3.846,48 € - 769,30 έκπτωση 20% = 3.077,18 €). 
7.- Ότι μετά τον συμψηφισμό των αλληλοϋποχρεώσεων προκύπτει ότι ο Δήμος είναι 
υπόχρεος στην παραπάνω ιδιοκτησία για οφειλή ποσού € 3.478,45 {€ 20.977,43 
(οφειλή αιτούσης που πληρώθηκε) – € 14.421,80 (αναλογούσα πραγματική 
οφειλή αιτούσης από δικαστικές αποφάσεις) = 6.555,63 € (επιστρεφόμενο ποσό 
στην αιτούσα) - 3.077,18 € (οφειλή αιτούσης για υπόλοιπο τμήμα της εισφοράς) = 
3.478,45 € (επιστρεφόμενο ποσό στην αιτούσα)}. 
8.- Την από 4-11-2004 γνωμοδότηση του νομικού συμβούλου του Δήμου. 
9.- Ότι στον προϋπ/σμό του Δήμου έτους 2005 και στον Κ.Α. 80/8261 «Λοιπές 
επιστροφές» υπάρχει γραμμένη σχετική πίστωση. 
10.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου Α. Δελαβερίδη. 
11.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
12.- Τις διατάξεις του άρθρου 106 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) καθώς και τις διατάξεις 
του άρθρου 26 του Ν.Δ. 318/69 «περί βεβαιώσεως και εισπράξεως των εσόδων των 
Δήμων και Κοινοτήτων». 

 
Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 

 
 Α) Συμψηφίζει τις αλληλοϋποχρεώσεις μεταξύ του Δήμου Βέροιας και της 
ιδιοκτησίας Ευτυχίας συζ. Ιωάννη Πανίδη, σύμφωνα με την πράξη εφαρμογής της 
πολεοδομικής μελέτης επέκτασης του εγκριμένου σχεδίου πόλης Βέροιας σε τμήμα 
της περιοχής «Ηρακλέους» και τις αριθ. αποφάσεις 117/2000 του Τριμελούς 
Διοικητικού Πρωτοδικείου και 265/2004 του Διοικητικού Εφετείου Θεσ/νίκης και 
από τις οποίες προκύπτει συνολική οφειλή του Δήμου Βέροιας στην ιδιοκτησία της 
Ευτυχίας συζ. Ιωάννη Πανίδη για ποσό 3.478,45 €, ως εξής:  
{€ 20.977,43 (οφειλή αιτούσης στο Δήμο για εισφορά σε χρήμα 372,31 τ.μ., που 
κατέβαλλε με το αριθ. 2646/3-6-2003 τριπλότυπο είσπραξης Δήμου Βέροιας) – € 
14.421,80 (πραγματική οφειλή αιτούσης στο Δήμο για εισφορά σε χρήμα 372,31 
τ.μ., σύμφωνα με δικαστικές αποφάσεις) = 6.555,63 € (οφειλή Δήμου στην εν 
λόγω ιδιοκτησία) -  3.077,18 € (οφειλή αιτούσης στο Δήμο για υπόλοιπο τμήμα 
79,44 τ.μ. εισφοράς σε χρήμα) = 3.478,45 € (οφειλή Δήμου στην εν λόγω 
ιδιοκτησία)}. 



 
 

Β) Εγκρίνει την επιστροφή ποσού € 3.478,45 στην Ευτυχία συζ. Ιωάννη 
Πανίδη για την τακτοποίηση των παραπάνω αλληλοϋποχρεώσεων. 
 Γ) Ψηφίζει ποσό € 3.478,45 σε βάρος της πίστωσης με Κ.Α. 80/8261 «Λοιπές 
επιστροφές» του προϋπολογισμού του Δήμου έτους 2005 για να διατεθεί για τον 
παραπάνω σκοπό. 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  242/ 2005 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Μ. Γαβρίδης 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Δ. Δάσκαλος 

 Ν. Κεχαγιόγλου Α. Δελαβερίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Σ. Μηλιόπουλος 
 Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Α. Παπαστεργίου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Θ.  Σιδηρόπουλος Κ. Πουλασουχίδης 
 Γ. Τροχόπουλος Α. Τσιάρας 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Η. Σοφιανίδης 

ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΧΙΟΝΙΔΗΣ Μ. Σακαλής Γ. Ορφανίδης 
 Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π.  Ποταμόπουλος   
 Π.  Πιτούλιας   
 Γ. Μανακούλης   

 
Ακριβές απόσπασμα 

Βέροια  4-8-2005 
Ο Δήμαρχος 

 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 


